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Wersja 1.0

ERRATA

Ta cze$¢ zawiera zmiany zasad gry oraz dodatkowe
wyjasnienia.

KARTY

Karta wydarzenia ,,Czas Wojny” ze scenariusza Wojny
Runow. Tekst karty powinien brzmie¢: ,,podczas kolejnej
rundy”, zamiast ,,podczas tej rundy”.

Karta wydarzenia ,,Gildia Zlodziei” ze scenariusza
Monument. Tekst karty powinien brzmie¢: ,,srodka obszaru
gry”, zamiast ,,obszaru wspolnego”

JNSTRUKCJA

Strona 7: Krok 1 ,,Tury Gracza” nie wymienia kart nagrod
wsrod kart ktore nalezy odswiezy¢.Krok 1 powinien
brzmie¢: ,,Podczas tego kroku gracz odSwieza (obraca
do pierwotnej pozycji) wszystkie miasta, twierdze

i karty Nagrod, ktore kontroluje”.

Strona 7: Fragment ,,Akcja karty Jednostki” powinien
nazywac si¢ ,,Akcja karty”. Wszystkie odwotania do
»Akcji karty Jednostki” powinny zamiast tego odnosi¢ si¢
do ,,Akcji karty”. Trzecie zdanie tego akapitu powinno
rozpoczynac si¢ od ,,Akcje kart” zamiast ,,Zdolnosci kart
Jednostek”.

Strona 10: Pierwsze zdanie akapitu ,,Wydarzenie
Natychmiastowe” w sekcji ,,Obrona przed karta
Wydarzenia Natychmiastowego” powinno brzmie¢:
»Qracz odejmuje sile swojej armii od sity Wydarzenia
Natychmiastowego, zeby zobaczyc, ile obrazen otrzymuje
jego Ojczyste Krolestwo.

Strona 16: Akapit ,,Warunki Zwycigstwa’ powinien
brzmie¢: ,,Na koniec rundy wygrywa gracz ktory
wybuduje Monument w danej rundzie. Jesli wigcej niz
jeden gracz wybuduje Monument w tej samej rundzie,
kazdy z tych graczy sumuje sitg swoich kart jednostek
w talii, na rece i na stosie kart odrzuconych. Gracz

Z Najwyzsza sumg zostaje zwycigzca. Jezeli gracze
zremisuja, dzielg si¢ odniesionym zwycigstwem”.

Tylna okladka instrukcji: Sekcja ,,Tura Gracza” powinna
zawiera¢ krok: ,,6. Kazdy z graczy dobiera do pigciu kart
(jesli wystapito Wydarzenie)




NAJCZESCIE] ZADAWANE
PYTANIA.

Ta czg$¢ zawiera odpowiedzi na najczestsze pytania na
temat zasad gry Rune Age.

JASADY OGOLNE
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Czy podczas przygotowania do gry gracze
wybieraja miasta w sposob losowy?

Tak. Gracze tasujg karty Miast i odkrywaja
odpowiednig liczbg miast na srodku obszaru gry,
wedlug tabeli ,,Zmienne przygotowanie do gry”
na stronie czwartej instrukcji.

: Czy karta Wroga moze by¢ wybrana za cel karty,

ktora dziala na Jednostke przeciwnika?

(. IN1€.

: Czy gracz przeprowadza bitwe jesli chce przejaé

Twierdze przy uzyciu sily (zamiast zlota)?

: Tak, majg tutaj zastosowanie normalne zasady

przeprowadzania bitwy.

: Czy gracz moze przeprowadzi¢ bitwe przeciwko

twierdzy lub miastu, ktore jest juz przez niego
kontrolowane?

: Nie. Gracz moze atakowac twierdze jedynie gdy

znajduje si¢ ona w jego koszarach, a miasto tylko
kiedy znajduje si¢ ono na srodku obszaru gry lub jest
kontrolowane przez innego gracza.

: Czy gracz moze przeprowadzié bitwe, jesli wie, Ze

nie ma szans na wygranie bitwy z kartami ktére
obecnie posiada na reku?

¢ Tak.

: Czy gracz moze przeprowadzi¢ bitwe nie

zagrywajac zadnych kart podczas fazy szturmu?

: Nie. Gracz musi zagra¢ przynajmniej jedna karte

Jednostki lub Taktyki.

: Czy gracz moze przejac wiecej niz jedng ze swoich

Twierdz podczas jednej tury?

: Tak. Gracz moze przeprowadzi¢ bitwe przeciwko

kazdej ze swoich Twierdz, ktore nie zostaly jeszcze
przez niego przejete.

: Czy gracz moze przejaé¢ Twierdze nalezaca do innej

frakcji?

: Nie. Gracz moze atakowac i przejmowac tylko

Twierdze swojej frakcji.

: Czy kazdy z graczy uzupeia karty na rece, po tym

jak podczas fazy Wydarzenia zostanie odkryta
i rozpatrzona karta Wydarzenia?

. Tak.

: Jesli karta Wydarzenia zawiera tekst ,,Na poczatku

kazdej fazy Wydarzenia”, to czy jej efekt zadziala
w rundzie, w ktorej zostala odkryta?

: Nie.

: Czy efekty ,,Zakonczenia Walki” na kartach

Jednostek lub Wrogoéw, ktore zostaly zniszczone
lub odrzucone przed faza Zakonczenia Walki,
zadzialaja?

: Nie. Na przyktad, jesli gracz pokona Gate

Bialg Smier¢, Gata jest odrzucany podczas fazy
Rozstrzygniecia i jego zdolnos¢ nie jest rozpatrywana
podczas Zakonczenia Walki.

: Co dzieje sie ze zniszczonymi Nagrodami z talii kart

Wydarzen?

: Nalezy odrzuci¢ je na stos odrzuconych kart Wydarzen.

: Jesli gracz generuje Punkty wplywu w celu oplacenia

zdolnosci takich jak zdolnos¢ ,,Wojownika Darnati”,
to czy moze zachowa¢ nadmiar punktéw aby zaplacié¢
nimi za zdolnoSci innych kart?

: Nie. Punkty wptywu wygenerowane do optacenia

zdolnosci muszg by¢ wydane natychmiast, nadmiarowe
Punkty wptywu nie moga by¢ zachowane
1 wykorzystane do optacenia innych zdolnosci.

: Jesli Jednostka zostaje zraniona natychmiast po

wejsciu do gry, w wyniku dzialania takich kart
wydarzen jak ,,Szperacze Umystu” lub ,,Krwawa
Furia”, to czy moze ona zosta¢ ponownie zraniona
na potrzeby innych efektow kart?

: Nie. Zraniona jednostka nie moze zosta¢ zraniona

ponownie.

: Czy zraniona jednostka, usuni¢ta z Walki efektami

kart takimi jak zdolnos¢ ,,Wodza Szamanow”,
w dalszym ciagu musi zostaé zniszczona?
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KARTY FRAKCJI
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Czy ,,Rozpruwacz” moze zosta¢ zraniony w wyniku
dzialania wlasnej zdolnosci?

Tak.

: Czy podczas rozpatrywania zdolnoSci ,, Wodza

Szaman6éw” gracz umieszcza ,,Wodza Szamanéw”
iinna przyjazna jednostke na wierzchu swojej talii?

: Nie. Gracz umieszcza na wierzchu talii tylko jedna

ze swoich jednostek. ,,Wodz Szamanow” moze by¢
ta jednostka.

: Czy nadal trzeba pod koniec tury zniszczy¢

»Czarodziejke Burzy”, jesli ta zostala zagrana
jako Nagroda, ale nie zostala wykorzystana do
wygenerowania Punktow wplywu?

sg ke

: Czy gracz moze wyczerpac ,,Czarodziejke Burzy”

w celu otrzymania punktow wplywu, jesli zagral
ja w bitwie?

: Nie. ,,Czarodziejka Burzy” moze generowa¢ wptyw

tylko jesli zostata zagrana jako Nagroda, co nie jest
dozwolone podczas walki.

KARTY NEUTRALNE

P:

Czy zdolnosci ,,Nagi” i ,Demona” dzialajq tylko
raz, zgodnie z zasada korzystania ze zdolnoSci
»raz dla kazdej karty na runde”?

: Nie. Zasada ,,raz dla kazdej karty na rund¢” odnosi

si¢ jedynie do zdolnosci ze stowami kluczowymi
,» W momencie zagrania”, ,,Rozstrzygniecie”,
»Zakonczenie walki” i ,,Akcja”.

: Czy gracz musi zrani¢ jednostke aby zagraé

»Przywolanie Blyskawic”? Czy moze zagraé te
karte, nawet jesli przeciwnik nie posiada zadnych
jednostek ktére mozna zniszczy¢?

: Gracz moze zagrac ,,Przywotanie Bltyskawic”, nawet

jesli nie posiada jednostki ktorg moze zrani¢, moze
zagrac te karte jesli przeciwnik nie posiada zadnych
jednostek ktore mozna zniszczyc.
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SC ENARIUSZE
WOJNY RUNOW
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Czy gracz moze posiada¢ wiecej niz jedna karte
Smoczej Runy?

Nie. Jesli gracz w jakikolwiek sposdb zdobedzie druga
karte Smoczej Runy, musi natychmiast wybra¢ jedna,
ktorg chee zatrzymac i odrzuci¢ druga.

Czy karty Smoczych Run sg rozdawane odkryte?

: Tak. Karty Smoczych Run sa jawne dla wszystkich

graczy i zawsze sg odkryte.

Czy ,,Takt i Dyplomacja” moze by¢ wykorzystana
kiedy gracz broni si¢ podczas oblezenia miasta?

. Tak.

: W jakiej kolejnosci gracze rozpatrujg efekt

»Inwazji Barbarzyncow”?

: Rozpoczynajac od pierwszego gracza i kontynuujac

zgodnie z ruchem wskazoéwek zegara, kazdy z graczy
ma mozliwos¢ zniszczenia dowolnej liczby kart Ztota
ze swojej reki. Kazdy z graczy ma tylko jedng okazje
aby zniszczy¢ karty Zlota.

: Jesli dwoch lub wiecej graczy zremisowalo podczas

rozpatrywania ,,Inwazji Barbarzyncow”, ktory
z graczy rozegra efekt karty jako pierwszy?

: Remisujacy gracze rozgrywaja efekt karty zgodnie

z ruchem wskazowek zegara, rozpoczynajac od
pierwszego gracza.

: Jesli gracz nie posiada zadnych jednostek w Bitwie,

to czy moze on otrzyma¢ premie do sily z takich
kart jak ,,Czas Wojny” lub ,, Takt i Dyplomacja”?

Tak.

KATAKLIZM
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Czy kiedy ,,Swieta Wojna” jest w grze, limit
dobieranych kart pod koniec fazy Wydarzenia
réwniez jest zmniejszony do 4 kart?

Tak.



MONUMENT

P:

Czy podczas rozpatrywania ,,Gildii Zlodziei” kazdy
z graczy musi wybraé opcje, ktora bedzie mogh
w pelni rozegraé?

: Nie. Kazdy z graczy moze wybra¢ opcje, nawet jesli

nie jest w stanie rozegrac jej w peti. Jesli gracz wybrat
jedna z opcji, musi spetni¢ tyle jej wymagan, ile jest
W stanie.

Czy ,,Zmiana Por Roku” rozpatrzona kilkukrotnie
za kazdym razem zmienia kolejnos¢ graczy?

: Nie. ,,Zmiana Por Roku” powoduje zmiane kolejnosci

na przeciwng do ruchu wskazowek zegara do konca
gry. Jej ponowne zagranie nie zmienia kolejnosci na
zgodna z ruchem wskazowek zegara.

: Jesli gracz wygrywa Oblezenie Miasta na ktorym

znajduje sie ,,Dar Hilzernod”, to czy ,,Dar
Hilzernod” pozostaje na tym mie$cie?

e

: Jesli pierwszy gracz nie kontroluje zadnego miasta

kiedy odkryty zostaje ,,Dar Hilzernod”, gdzie nalezy
umiescié¢ ,,Dar Hilzernoda”?

: Jesli pierwszy gracz nie kontroluje miasta kiedy

odkryty zostaje ,,Dar Hilzernod”, gracz po jego lewej
stronie umieszcza ,,Dar Hilzernoda” na swoim miescie
zapewniajgcym najwickszg liczbe punktéw wptywu.
Jesli gracz ten rowniez nie kontroluje zadnych miast,
,Dar Hilzernod” jest przekazywany do nastepnego
gracza w kolejnosci zgodnej z ruchem wskazowek
zegara, do momentu az zostanie gdzie$ umieszczony.
W mato prawdopodobnej sytuacji, kiedy zaden

z graczy nie kontroluje miasta, kiedy ,,Dar Hilzernod”
zostaje odkryty lub pokonany, pierwszy gracz
umieszcza go na karcie Miasta na $§rodku obszaru gry,
ktora zapewnia najwicksza liczbe punktow wplywu.




